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§ 21 Asianro 7757/00.01.01/2017 
 
 
Juankosken pitäjäraadin muut asiat 
 
 

 
 
 
  
 
Vaikutusten arviointi  
 
 

 
 Valmistelija  

  
 etunimi.sukunimi(at)kuopio.fi 
 
 
Päätösehdotus  

 
Puheenjohtaja: 
Käsitellään seuraavat asiat: 
Jäätyvä 2017 harjoitus, 
Torin kehittämissuunnitelman kysely 
Terveiset puheenjohtajien ja varapuheenjohtajien kokouksesta 
Kalakukko ry:n ja Sakke-hankkeen esittely 
Kehittämisideakilpailu 
Topi Laitisen ehdotus toimikunnasta, joka lähtee neuvottelemaan Muuruve-
den maatalousoppilaitoksen tulevaisuudesta Sakky:n johtajan luokse. 
 
 

Päätös 1) Jäätyvä 2017 harjoitus: todettiin, että pitäjäraadin alueelle ei tullut yhtey-
denottoja häiriötilanneviestinnän yhdyshenkilöille. Sen sijaan puheenjohta-
jaan otettiin yhteyttä tilanneviestien merkeissä. Asia voidaan selvittää tar-
kemmin. 
2) Torin kehittämissuunnitelman kyselyyn raadin yhteinen kannanotto 
annetaan 17.10 mennessä. Raadin jäsenet voivat ilmoittaa sihteerille ja 
puheenjohtajalle mielipiteensä ja ne kootaan yhteen ja lähetetään edel-
leen.  
3) Sovittiin, että Jaana Paananen Kalakukko ry:stä kutsutaan 16.11. päivän 
kokoukseen. Puheenjohtaja ottaa yhteyttä Sakke-hankkeen vetäjään ja sopii 
yhteisestä illasta. 
4) Kehittämisideakilpailun järjestäminen: 
Päätettiin, että toimikunnan esittämä Kehittämisideakilpailu järjestetään syk-
syn aikana. Kilpailua pidettiin todella hyvänä. Kilpailun käytännön järjestelyt 
hiotaan yhdessä kasaan. 
5) Topi Laitisen ehdottama toimikunta Muuruveden maatalousoppilaitoksen 
tulevaisuutta käsittelevään neuvotteluun. Neuvottelu järjestetään Sakky:n 
edustajien kanssa. 
Toimikuntaan valittiin Maritta Norberg, Toivo Laitinen, Kari Hartikainen ja 
Päivi Marttila, varalle Marja-Sisko Pihl. 
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6) Sovittiin, että Anu Jestoi perustaa pitäjäraadille omat Facebook -sivut. 
7) Puheenjohtaja kertoi lyhyesti puheenjohtajien ja varapuheenjohtajien  
yhteiskokouksen kuulumiset. Kokouksessa esitettiin mm. kannanoton teke-
mistä kaupunginosayhdistysten ja kyläyhdistysten kotisivujen palvelinalustan 
järjestämisestä kaupungin toimesta. Kaupunki on lopettamassa ylläpidon 
vuoden vaihteessa. Yhteisen elinkeinoryhmän perustaminen pitäjäraadeille 
on selvittelyn alla, samoin yhtenäiset jätekeräystoiminnot. Erityisesti Riista-
vedellä on tämän suhteen tapahtunut heikennyksiä. 

 
 
 

 
 

 
 
 
 


